
Protokół Nr 9/2024 
z dnia 26 listopada 2024 roku 

Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 26 listopada 2024 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.
Posiedzenie komisji trwało 13:00 - 14:00.

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz:

• Zenon Zadrożny - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Dariusz Korczakowski - Skarbnik Gminy Dąbrówka
•

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała oraz powitała zebranych Przewodnicząca 
Komisji Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka 
Ewelina Kuchta.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
Przewodnicząca posiedzenia komisji poinformowała, że zgodnie z listą obecności 
w obradach uczestniczy 6 członków na skład 7 osobowej komisji, stwierdzając 
prawomocność obrad.

Ad. 3 Przedstawienie porządku posiedzenia i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.
Prowadząca obrady przedstawiła porządek posiedzenia, który został przesłany 
radnym w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
3. Przedstawienie porządku posiedzenia i rozpatrzenie wniosków w sprawie 

ewentualnych zmian.
4. Rozpatrzenie wniosków złożonych do budżetu Gminy Dąbrówka na 2025 rok.
5. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Dąbrówka na 2025 rok oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 w kompetencji komisji.
6. Sprawy bieżące.
7. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 4 Rozpatrzenie wniosków złożonych do budżetu Gminy Dąbrówka na 2025 
rok.
Członkowie komisji zapoznali się z wnioskami złożonymi do projektu budżetu Gminy 
Dąbrówka na 2025 rok. Składane wnioski przez mieszkańców gminy głownie 
dotyczyły:

• wykonania oświetlenia ulicznego,
• zwiększenia liczby kursów autobusowych,
• budowy chodników,



• utwardzenia dróg gminnych,
• wykonanie nakładek asfaltowych,
• budowa oraz adaptacja przestrzeni dla dzieci i młodzieży,
• budowa sieci wodociągowej,
• rozbudowa kanalizacji,
• wykonanie monitoringu gminy.

Ad. 5 Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Dąbrówka na 2025 rok oraz 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 w kompetencji komisji.

Głos zabrał Wójt Gminy Zenon Zadrożny oraz Skarbnik Dariusz Korczakowski.
W trakcie przedstawiania ww. projektu uchwały głos zabrali członkowie komisji zadając 
szereg pytań na które zostały udzielone odpowiedzi.

Budżet Gminy Dąbrówka zawiera następujące założenia:
• Prognozowane dochody budżetowe w wysokości 84 905 037,06 zł.
• Prognozowane wydatki budżetowe w wysokości 84 565 037,06 zł.
• Przychody w wysokości 4 400 000,00 zł.
• Rozchody w wysokości 4 740 000,00 zł.

Na 2025 rok zaplanowano nadwyżkę budżetu w wysokości 340 000,00 zł, która 
zostanie przeznaczona na spłatę pożyczek i kredytów.

Zgodnie z § 12 ww. uchwały w budżecie tworzy się rezerwy:
1. ogólną w wysokości 250 000,00 zł,
2. celowe w wysokości 550 000,00 zł, w tym:
a. na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego,
b. na wydatki związane z oświatą i wychowaniem 400 000,00 zł.

W § 13 ww. uchwały ustala się limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów 
i pożyczek oraz emitowanych papierów wartościowych w kwocie 9 400 000,00 zł, 
w tym na:
1. pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu Gminy 
w kwocie 5 000 000,00 zł.,
2. spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów 
i pożyczek w kwocie 4 400 000,00 zł.

§ 14 ww. uchwały upoważnia się Wójta Gminy Dąbrówka do:
1. zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku 
budżetowego przejściowego deficytu budżetu do wysokości 5 000 000,00 zł,
2. emitowania papierów wartościowych (obligacji) na spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów do wysokości 4 400 000,00 zł.

Zadania inwestycyjne obejmują zarówno pozycje kontynuowane jak i nowo 
rozpoczęte. Inwestycje kontynuowane realizowane będą na podstawie zawartych 
umów, w większości z dofinansowaniem zewnętrznym.

Wójt Zenon Zadrożny poinformował, że w styczniu rozpocznie przygotowanie do 
postępowania zakupowego dotyczącego projektów drogowych. W jego ramach 
zostaną uwzględnione następujące projekty:



• Dąbrówka -  ul. Kościelna,
• Teodorów,
• Wszebory -  ul. Wąska.

Dodatkowo, do tego postępowania zostanie dołączony projekt budowy drogi 
w Józefowie -  ul. Cicha.

Przewodnicząca posiedzenia komisji poddała pod głosowanie projekt budżetu Gminy 
Dąbrówka na 2025 rok w kompetencji komisji.
Wyniki głosowania:

6 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

0 głos „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

Przewodnicząca posiedzenia komisji poddała pod głosowanie projekt Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 w kompetencji komisji.
Wyniki głosowania:

6 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

0 głos „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

Szczegółowy projekt budżetu gminy Dąbrówka na 2025 rok w linku poniżej:
https://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=16147
https://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=16148

Ad. 6 Sprawy różne.
Radna Patrycja Kujawska zabrała głos w sprawie inwestycji planowanych 
w miejscowości Cisie, zwracając uwagę na istotność tych działań dla rozwoju tej 
miejscowości. W odpowiedzi Zenon Zadrożny wyjaśnił, że realizacja inwestycji będzie 
odbywać się zgodnie z ustaloną kolejnością. Kolejnymi miejscowościami, w których 
będą prowadzone prace, będą Dręszew i Cisie, jednak ich realizacja uzależniona jest 
od pozyskania odpowiednich środków zewnętrznych, co jest kluczowe dla rozpoczęcia 
tych przedsięwzięć.
Mieszkanka miejscowości Czarnów wnioskuje o możliwość wykonania nakładki 
asfaltowej na odcinku drogi od pętli wzdłuż ul. Długiej. W odpowiedzi członkowie 
komisji wyrazili zgodę na poprawienie stanu drogi poprzez wyrównanie jej destruktem. 
Wójt Zenon Zadrożny wyjaśnił, że w tej chwili, z powodu braku odpowiednich środków 
finansowych, niemożliwe jest wykonanie nakładki asfaltowej. Niemniej jednak, stan 
drogi zostanie poprawiony na odcinku od pętli do wysokości mostku, przy czym 
poprawa będzie polegała jedynie na wysypaniu destruktu, co pozwoli na tymczasowe 
wyrównanie nawierzchni.

https://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=16147
https://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=16148


Ad. 7 Zakończenie posiedzenia.

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji podziękowała 
wszystkim zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie komisji.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Imię i nazwisko Pełniona funkcja Podpis
1. Ewelina Kuchta przewodnicząca komisji l 'CCU*-
2. Sylwester Kryszkiewicz zastępca przewodniczącej 

komisji
3. Dagmara Dominika Jaworska- 

Bednarek
członek komisji

4. Małgorzata Kiedrzyńska członek komisji Û yLęyL__
5. Edyta Joanna Grześkiewicz członek komisji
6. Patrycja Kujawska członek komisji
7. Anna Katarzyna Kurek członek komisji


